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CHP’liler ekonominin nabzını tuttu
CHP’nin ekonomi kurmaylarından 

oluşan 12 kişilik milletvekili heyeti, Doğu 
Karadeniz Bölgesi’ndeki illerde yöre 
ekonomisinin röntgenini çekmek için 
yollara düştü.

Tirebolu’ya gelen CHP’nin Ekonomi 
Masası’nı oluşturan ekip, ilçede CHP 
İlçe Başkanlığı’nı ziyaret ederek, İlçe 
Başkanı Fatma İyice ile görüştü. CHP 
İlçe Teşkilatı’nda gerçekleşen kısa gö-
rüşmede, Tirebolu Belediye Başkanı Bur-
han Takır ve Başkan Yardımcısı Temel 
Cırıt da hazır bulundu.

Doğu Karadeniz Bölgesi’ndeki illerin 

ekonomilerinin röntgenini çeken CHP He-
yetinde; Genel Başkan Yardımcısı Seyit 
Torun ile Grup Sözcüsü Faik Öztrak, Antal-
ya Milletvekili Çetin Osman Budak, İstan-
bul Milletvekilleri Akif Hamzaçebi, Gök-
han Zeybek, Aykut Erdoğdu, Özgür Kara-
bat ve Turan Aydoğdu, İzmir Milletvekili 
Bedri Serter, Bursa Milletvekili Orhan Sarı-

bal, Tekirdağ Milletvekili İlhami Aygün ve 
Giresun Milletvekili Necati Tığlı gibi isimle-
rin yanı sıra, Ekonomi Masası Sekreteri 
Rahmi Aşkın Türeli de bulundu.

CHP Ekonomi Heyeti, bölgedeki il ve il-
çelerde bulunan sanayi kuruluşlarını ziya-
ret ederek, yörenin sıkıntılarını masaya ya-
tıracak.

 Tahmini fındık rekoltesi 668 bin ton 
ton ile Sakarya, 83 bin 269 ton ile Gi-
resun, 74 bin 944 ton ile Düzce, 52 
bin 892 ton ile Zonguldak, 44 bin 22 
ton ile Trabzon ve 11 bin 548 ton ile 
Kocaeli yüksek rekolteye sahip olan 
iller olarak belirlendi.

Artvin, Bartın, Bolu, Gümüşhane, 
Kastamonu, Rize, Sinop, Tokat’ta 
ise, 10 bin tonun altında rekolte tah-
min edildi.

2021 yılında dekarda en fazla 
verim 202 kilo ile Zonguldak’ta bek-
lenirken, 163 kilo ile Rize, 159 kilo ile 
Bolu, 138 kilo ile Gümüşhane, 131 
kilo ile Sakarya, 119 kilo ile Kasta-
monu ile Düzce, 117 kilo ile Tokat, 
100 kilo ile Samsun’da gerçekleşe-
ceği tahmin edilirken Giresun’da 
71 kilo, Ordu’da 73 kilo olarak bek-
lendiği belirtildi.

Açıklanan tahmini rekolteye 
göre, geçtiğimiz yıl 84 bin 167 olan 
Giresun’un rekoltesi bu sene bin ton-
luk düşüşle 83 bin 269 tona düştü. 
Dekardaki verim ise önceki yıla 
göre 71 kilo olarak kaldı.

Tarım ve Orman Bakanlığı tara-
fından Giresun’un 2021 yılı tahmini 
rekoltesi ise 83 bin ton olarak belir-
lendi.

belirlendi. Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı’nın tahmini rekoltesi 686 bin 412 
ton olarak belirlenirken TÜİK ise 668 
bin 301 ton olarak tahmini rekolteyi 
açık ladı. Bakanlığın rekol tesi 
TÜİK’ten 18 bin ton daha fazla tah-
min edildi.

TÜİK’in tahmini rekoltesine göre 
en fazla fındık 167 bin 335 ton ile 
Ordu’da gerçekleşirken, bu ili 116 
bin 723 ton ile Samsun, 95 bin 245 

Türkiye’nin tahmini fındık rekolte-
si 668 bin 301 ton olarak belirlendi. 
Rekoltede bir önceki yıla göre yak-
laşık 9 bin ton artış gözlenirken Gire-
sun’un rekoltesi ise bin tonluk düşüş-
le 83 bin 269 ton olarak tahmin 
edildi. Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı’nın tahmini rekoltesi ise 686 bin 
412 ton olarak belirlendi.

2021 yılı çotanak sayımına göre 
Türkiye’nin tahmini fındık rekoltesi 

Karayollarından Arslancık 
grup yoluna onarım

Adalet ve Kalkınma Partisi Tirebolu İlçe 
Başkanı Yaşar Dikmen, ilçeyle ilgili sorun-
ları çözüme kavuşturmak adına geçen 
hafta içinde Karayolları 10. Bölge Müdür-
lüğü’ne ziyarette bulundu.

Dikmen, Tirebolu’da bozuk olan şehir 
içi yollarının ve Arslancık Köyü Grup 
Yolu’nun asfaltlanması, bakımı ve onarı-
mı için Karayolları 10. Bölge Müdürü Meh-
met Aşık’tan destek istedi.

Bölge Müdürü Aşık, söz konusu sorun-

larla ilgili talepleri kabul ederek, Dik-
men’e taleplerin programa alınacağı sö-
zünü verdi.

Dikmen, söz konusu taleplerle ilgili ko-
nularda kendilerine destek sözü veren Ka-
rayolları 10. Bölge Müdürü Aşık’a ve 104. 
Şube Şefi Kadir Altıntaş’a teşekkürlerini 
iletti. Başkan Dikmen’in Karayolları 10. 
Bölge Müdürlüğü’ne ilettiği talepler, 
program akışına göre önümüzdeki gün-
lerde yerine getirilecek.

Gaffaro Fındık’ta yükseliş sürüyor
İstanbul Sanayi Odası’nın (İSO) hazırladığı “Türkiye’nin İkinci 500 

Büyük Sanayi Kuruluşu 2020 Araştırması”na ait sonuçlar belli oldu 
ve Ahmet Ak Gıda (Gaffaro Fındık), Türkiye’deki ikinci 500 büyük fir-
malar arasında 293’ncü sırada yer almayı başardı. Sıralamaya 
Karadere Tarım Ürünleri de girdi.

İSO’nun daha önce yaptığı araştırmalarında 2018 yılında ikinci 
500 büyük firma içinde 479’ncu sırada yer alan Gaffaro Fındık, 
2019 yılında tam 160 basamak birden yükselerek 319’ncu sırayı 
almıştı. Özellikle fındık sektöründe Türkiye’de sayılı firmalar arasına 
giren ve ikinci 500 büyük sanayi kuruluşu arasında çok önemli bir 
yere sahip olan Ahmet Ak Gıda (Gaffaro Fındık), son yapılan araş-
tırmada başarısını daha da yükselterek, 293’ncü sıraya kadar yük-
selme başarısını gösterdi.

İstanbul Sanayi Odası’nın (İSO) hazırladığı “Türkiye’nin İkinci 500 
Büyük Sanayi Kuruluşu 2020 Araştırması”na ait sonuçlara göre Gaf-
faro Fındık ile birlikte Karadere Tarım Ürünleri de listede yer aldı.

Tirebolu-Torul Yolu meclis gündeminde

 (2'de) 

Karan, Giresun fındığına 
yüksek fark istedi

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, 2021 yılı fındık 
taban fiyatı belirlenirken, Giresun kalite fındığa yıllardır verilen 
50 kuruşluk farkın artırılmasını istedi.

Karan, fındık üreticisi bahçeye girmeden Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan tarafından açıklanması beklenen 
2021 yılı fındık taban fiyatıyla ilgili bir çağrıda bulundu. (2'de)
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 Tirebolu-Torul Yolu meclis gündeminde 

ama maalesef burada da istenilen mesafe ka-
tedilemediği gibi uzunca yıllardan beri de bu 
yol projesi sorunları devam etmektedir.

Dereli'de geçtiğimiz dönemde, biliyorsunuz, 
sel felaketi olmuştu, orada da belli çalışmalar 
yapıldı ama maalesef 4 Temmuz Pazar günü 
yağan yağmurda, o gün ziyaret ettiğimiz 
cadde yine aynı sel sularının altında kaldı. 
Orada bahsettiğimiz, hemen Dereli'nin baş ta-
rafında meşhur bir köprü vardı -o zaman da söy-
lemiştik- bu köprünün yüksekliği düşük ama aynı 
mantıkla ilave edildiği için yine köprünün altında 
rüsup birikti, çevre yamaçlardan gelen su bura-
yı tekrar kapattı. Onun için projeleri çözerken, 
projelerin üzerinde dururken muhakkak çözüm 
odaklı, sonuç odaklı çalışmalar yapmamız 
lazım.

“DERELİ YOLU HALA BİTİRİLEMEDİ”
“Giresun'da bitmek bilmeyen 20 kilometrelik 

Dereli yolunun yapımı senelerdir devam etmek-
tedir. Yine, ulaştırma projelerinden biri olan Eğri-
bel Tünel'i inşaatı 25 Nisan 2015 yılında başlamış 
olup altı senedir devam etmektedir; maalesef 
bununla ilgili de bir ilerleme yok. Yine, bu sene 
Dereli yolu inşaatına 13 milyon liralık ödenek ay-
rılmış. Bu 13 milyon lirayla bu yolun bitmesi müm-
kün değil, bu da durma noktasına gelmiştir, mu-
hakkak bu projeye de ödenek aktarılması ge-
rekmektedir. Yine, biliyorsunuz, Dereli'de geç-
mişte sel felaketi olmuştu. Sel felaketi olunca ge-

İyi Parti Milletvekillerinin Giresun’un sorunları-
nın araştırılması için meclise verdiği önerge red-
dedildi. Önergede Tirebolu-Torul yolu Samsun-
Sarp demiryolu hattı gibi henüz durumunun ne 
olduğu belli olmayan projeler de yer aldı

İyi Parti Samsun Milletvekili Bedri Yaşar, Mec-
liste yaptığı konuşmada Giresun’un sorunlarını 
anlatıp araştırılmasını istedi.

“GÜNEY ÇEVRE YOLU OLMAYAN TEK İL”
Giresun’un özellikle ulaşım problemleri açı-

sından ciddi sorunlar yaşadığını aktaran Yaşar, 
“Özellikle güney çevre yolu sorunu Giresun'un 
en öncelikli ve en önemli sorunlarından biridir. 
Karadeniz'de 4 ilin ve hatta sahildeki ilçelerin 
bile güney çevre yolu varken Giresun'un güney 
çevre yolu konusunda maalesef bir adım atıla-
mamıştır. Dolayısıyla Giresun trafiği tamamen tı-
kanmıştır. Giresun'un güney çevre yolu sorunu 
ne yazık ki bugüne kadar da bir çözüme kavuş-
turulamamıştır” dedi.

Yaşar, konuşmasında Giresun’un diğer sorun-
larıyla ilgili şunları dile getirdi:

“TİREBOLU-TORUL YOLUNDA HENÜZ ADIM ATIL-
MADI”

Yine, önemli yollardan bir tanesi Tirebolu-
Torul yolu. Bu, Doğu Karedeniz için de önemli bir 
yoldur. Tirebolu'dan Torul'a, oradan limana iner 
yani daha çok Batı Karadeniz'i takip eden yol Ti-
rebolu-Torul üzerinden limanla buluşmaktadır. 
Bu yolun Türkiye için de çok büyük bir önemi var 

nelde bakanlar sarı çizmeleriyle beraber sel böl-
gelerine giderler ve orada bir sürü vaatlerde bu-
lunurlar. Bunlardan bir tanesi de özellikle bu yol 
sorunlarına, yol problemlerine yönelik ödenek 
aktarılacağına oraya uğrayan 5 Bakanımız da 
söz vermiş ama maalesef bu yollar konusunda 
şu ana kadar ciddi bir adım atılamamış. Aynı şe-
kilde, Dereli yolu kangren olmaktan da bir türlü çı-
kamamıştır. Ümit ediyoruz ki şu yol problemleri 
bir an önce çözülür.

“YAYLALAR CENNET AMA…”
Yine, bunun paralelinde, özellikle turizm ko-

nusunda gerçekten Giresun, yaylalarıyla ve 
doğal güzellikleriyle tam bir turizm cenneti ama 
maalesef Giresun'umuz umduğumuz sayıda 
gerek yerli gerekse yabancı turistleri ağırlaya-
mamaktadır. Üç yayla turizm merkezi ilan edil-
miş. Merkezleri ilan etmek yetmez, bunlarla ilgili 
imar çalışmalarının da yapılması lazım. Turizm 
alanı ilan edilmiş olmasına rağmen maalesef 
imar planı bile hâlâ daha yapılamamıştır.

Yine, bir yat limanı sorunu vardır Giresun'da. 
O kadar tarihî ve doğal güzellikler açısından... 
Özellikle özel şirketler, onlar için yat limanı vaz-
geçilmezdir ama yat limanıyla ilgili de bir mesa-
fe katedilemedi.

“SAMSUN-HOPA ARASI TREN PROJESİ VAR MI 
YOK MU?”

Yine, özellikle, hızlı tren Türkiye'nin gerçeği. 
Ben Samsun Milletvekiliyim. Samsun-Hopa arası 

için de bu hızlı tren meselesini gündeme getir-
miştik. Bu sahil kesiminin en önemli sorunların-
dan biri de bu hızlı tren meselesi. Maalesef, Türki-
ye'de bu demir yolu konusunda umduğumuzu 
bulduğumuzu söyleyemeyiz. Projesi var mı, yok 
mu; varsa kaç yıl içinde bu projenin yapılacağı-
na dair hâlâ hiçbir fikrimiz yok.

Tabii ‘doğal ve tarihi güzellikler’ derken aynı 
zamanda, buralarda katı atık bertaraf alanlarıy-
la ilgili, gerek HES'lerden kaynaklanan gerek o 
bölgelerdeki altın madenlerinden kaynaklanan 
doğayı kirletmeyle ilgili, doğayla ilgili de çok 
ciddi problemler var. Özellikle "Görele Çavuş-
lu'daki Katı Atık Bertaraf Çöp Alanı mutlak suretle 
kaldırılmalı, müsait bir yere nakledilmelidir" diyor 
Giresunlu hemşehrilerimiz.

“ÜRETİCİLER 35 LİRA FİYAT BEKLİYOR”
Özellikle, fındık 16 tane ilimizi ilgilendiren 

temel tarım ürünlerinden bir tanesi. 500 bin aile-
yi doğrudan, 2 milyon aileyi de dolaylı olarak fın-
dık fiyatları, fındık üretimi ilgilendirmektedir. Biz 
buradan uyarıyoruz... Yani, bugün, gübreye 
zam geldi, bunun yanı sıra, zam gelmeyen hiç-
bir şey kalmadı. Biz de diyoruz ki: Hiç olmazsa bu 
seneki fındık fiyatları bayramdan önce eğer 35 
lira olarak açıklanırsa çiftçinin de yüzü güler. Yani 
yapılan zamlar konusunu söylememize hiç 
gerek yok; daha dün elektriğe zam geldi, daha 
evvelsi gün doğal gaza zam geldi. Yani, bugün, 
enflasyon rakamlarına baktığınız zaman, 
TÜFE'de 17 küsuru, ÜFE'de 41 küsuru konuşuyo-
ruz. Daha bugün biz sizi uyarıyoruz: Fındık strate-
jik bir üründür, bugünden, bayramdan önce 
bunun muhakkak ilan edilmesi gerekiyor. Dola-
yısıyla Giresun Karadeniz'in en bilinen illerinden 
bir tanesidir, sorunları aşağı yukarı Karadeniz'in 
de sorunlarıyla ortaktır. Dolayısıyla Giresun'un so-
runlarına çözüm bulmak Karadeniz'in sorunları-
na da çözüm bulmakla eş değerdir.

Bu nedenle, Giresun ilimizde yaşanan sorun-
ların araştırılarak, alınması gereken önlemlerin 
belirlenmesi amacıyla Anayasa’nın 98. ve 
TBMM içtüzüğünün 104 ve 105. maddesi uya-
rınca bir Meclis Araştırma Komisyonu kurulması 
yerinde olacaktır.”

Milletvekili Yaşar’ın konuşmasının ardından 
oylamaya sunulan önerge reddedildi.

(Baştarafı 1'de)
Dünyada bir numara olan Giresun kalite yağlı fındık ile 

diğer fındıklar arasındaki 50 kuruş fiyat farkının artık güncel-
lenerek, artırılması gerektiğini kaydeden Kara, fındık fiyatı 
12.5 lirayken de, 16.5 lirayken de farkın 50 kuruş, 22.5 liray-
ken de 50 kuruş olduğunu hatırlattı.

Karan, “Artık Giresun kalite yağlı fındığın kilogramına ve-
rilen bu 50 kuruşluk fark güncellenmelidir. 50 kuruş fark 
zaman içeresinde buharlaşıp, kaybolmuştur. Türkiye’de 
üretilen her bir fındık bizim için önemli ve değerlidir. Ama 
Allah’ın bir vergisi olan ve dünyada tek Giresun’da yetişen 
yağlı fındığın fiyat farkı da 50 kuruştan fazla olmalıdır” dedi.

Karan, ÇKS’ye kayıt yaptıramayan üreticilere ikinci bir 
şans verilerek sürenin uzatılmasını da istedi.

Başta fındıkta alan bazlı gelir desteği olmak üzere ta-
rımsal desteklerden yararlanamayacağını hatırlatanKa-
ran, çeşitli nedenlerden dolayı sadece Giresun Ziraat 
Odası’na kayıtlı bin 500 civarında üreticinin ÇKS güncelle-
mesini yaptıramadığını bildirdi.

Fındık tarımı yapılan diğer il ve ilçelerde birçok üreticinin 
ÇKS başvurusunu yaptırmadığını dikkat çeken Karan, bu 
üreticiler için ikinci bir şans verilerek, sürenini uzatılması ge-
rektiğini kaydetti. Karan, Tarım ve Orman Bakanlığı’nın bu 
çağrılarına ses vererek, üreticinin mağdur olmamasını da 
istedi.

Karan, Giresun fındığına 
yüksek fark istedi

Sorunlar görüşülüp yatırımlar planlandı
Tirebolu’da kurum ve kuruluşlarda görev yapan amirler 

ve müdürler, İlçe Kaymakamı Cevat Gün’ün nezaretinde 
bir araya gelerek, değerlendirme toplantısı yaptılar. Orman 
İşletme Müdürlüğü bahçesinde gerçekleşen toplantıya Be-
lediye Başkanı Burhan Takır da katıldı.

İlçedeki kurum ve kuruluşlarda görev yapan amirlerle 
savcı ve hakimlerin de hazır bulunduğu toplantıda; kamu 
hizmetlerinin yürütülmesinde verimliliğin arttırılması, yatırım-
ların izlenmesi ve yeni yapılacak yatırımların planlanması, 
hizmet sunumunda aksayan yönlerin tespiti ve giderilmesi, 
ilçede güvenlik ve asayiş hizmetlerinin etkin bir şekilde yürü-
tülmesi, 3’ncü etap kapsamındaki normalleşme ile birlikte 
normal mesai düzenine geçilmesi, Hıfzıssıhha Kurulu’nca 
alınan kararların uygulanması, kurum ve kuruluşlarda pan-
demi ve hijyen kurallarına harfiyen riayet edilmesi ve gün-
deme ait diğer konular görüşüldü.

Toplantının son bölümünde kurum ve kuruluş amirleri ve 
diğer yetkililer, Kaymakam Gün’e, kurumları ve genel konu-
larla ilgili bilgiler aktardılar.

Boğulma vakaları tedirginlik yaratıyor!
Tirebolu’da son bir hafta içinde yaşanan iki ayrı boğulma olayı, aileler ve vatandaşlar arasında tedirginlik yaratırken; ilçenin belediye plajın-

da meydana gelen iki ayrı olayda 3 kişinin boğulmaktan son anda kurtarıldığı kaydedildi. Yetkililer, dalgalı ve kötü havalarda denize girmenin 
tehlikeli olduğunu belirterek, bu konuda vatandaşlara uyarılarda bulunuldu.

Belediye Plajında meydana gelen olayda, deniz aşırı dalgalı oldu-
ğu suya giren ve plajda akıntıya kapılarak boğulma tehlikesi geçiren 
bir şahsın, kıl payı ölümden kurtulduğu kaydedildi. Bu olaydan 2 gün 
sonra yine aynı yerde meydana gelen olayda, kıyıya uzak mesafede 
boğulma tehlikesi geçiren bir çocuğu kurtarmak için yardıma koşan 
Mehmet Altınöz isimli şahıs da, boğulmaktan son anda kurtarıldı. Plaj-
dan ambülansla hastaneye kaldırılan şahsın büyük tehlike atlattığı bil-
dirildi.

Deniz ve derelerdeki boğulma olaylarına dikkat çeken yetkililer, de-
nizin dalgalı olduğu havalarda ters akıntının çok tehlikeli bir hale geldi-
ğini hatırlatarak, boğulmaların bu nedenle oluştuğuna vurgu yaparak, 
plajlarda veya başka yerlerde denize girenlerin, yüzme bilseler dahi 
canlarını tehlikeye attıklarının altını çiziyorlar.
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DOKAP’tan 5 projeye destek

VALİ ÜNLÜ: “MARİFET İLTİFATA TABİDİR”
Törende bir konuşma yapan Vali Ünlü, “İlimiz 

adına, ilimizin ekonomik, sosyal ve kültürel yön-
den kalkınması adına çok önem verdiğimiz ve 
DOKAP Başkanımızın, Bulancak Kaymakamımı-
zın yakından takip ettiği projelerden de sizlerin 
haberdar olmasını arzu ettim. Hazır böyle müs-
tesna bir doku bir aradayken, yatırımcı kurum ve 
kuruşlar bir aradayken sizlerin de bu projelerden 
haberdar olmamasına gönlüm el vermedi. 
Hani derler ya ‘marifet iltifata tabidir.’ Projelerin, 
protokol aşamasına geldiğini öğrendiğimde, 
imza aşaması öncesinde bu protokolleri sizlerin 
huzurunda imzalamanın şehrimize de bir moral 
olacağı, yatırımlarımızın bu şekilde daha büyük 

iresun Valisi Enver Ünlü, Doğu Kara-

Gdeniz Projesi (DOKAP) Bölge Kalkın-
ma İdaresi Başkanlığı tarafından des-

teklenecek olan 5 adet projenin imza törenine 
katıldı.

DOKAP ile Bulancak Kaymakamlığı, İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü, Tarım ve Orman İl Müdürlüğü 
arasında imzalanan bir protokolle; Geleceğe 
Hazırlık Atölyeleri Projesi, Giresun Güre Engelliler 
Okulu Özel Eğitimde Yenilikçi Yaklaşımlar Projesi, 
Giresun Yavru Alabalık Üretimini Geliştirme Proje-
si, DOKAP Bölgesi Fındık Altı Yumurta Tavukçulu-
ğu Projesi ve Giresun Kırsal Gelir Kaynaklarının 
Çeşitlendirilmesi Projesi olmak üzere toplam 5 
adet projenin ön protokolleri imzalandı.

bir ivme kazanacağı düşüncesiyle, bu mutlulu-
ğu sizlerle de paylaşmak istedim. Emeği geçen 
tüm çalışanlarımıza, DOKAP Başkanımızın şah-
sında projede çalışan DOKAP çalışanlarına ve 
bu projelerde çalışan tüm arkadaşlarımıza hu-
zurlarınızda teşekkür ediyorum” dedi.

İmzalanan protokoller sonucunda projelerin 
detayları ise şöyle:

GELECEĞE HAZIRLIK ATÖLYELERİ PROJESİ
Bulancak İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü'ne bağlı 

Saraçlı Mahallesinde bulunan 5 dönüm araziye 
sahip, kullanılmayan okulda, robotik-kodlama, 
insansız hava aracı kullanımı, dijital tasarım atöl-
yesi ve dijital tarım atölyelerinin açılması, bu 
atölyeler ile öğrencilerin dijital becerileri ile ye-
terliliklerinin geliştirilmesi, edindikleri bilgi ve be-
cerileri uygulama olanağının sağlanması, üreti-
me yönelik ürünler ortaya çıkarmaları ve nihaye-
tinde istihdam edilebilirliklerine katkı sağlanması 
amaçlanıyor.

GİRESUN GÜRE ENGELLİLER OKULU ÖZEL 
EĞİTİMDE YENİLİKÇİ YAKLAŞIMLAR PROJESİ

Güre Özel Eğitim Uygulama Okulu III. Kade-
mesinde duyu bütünleme odası kurmak, gerekli 
materyallerle donatmak (denge tahta ve ça-
nakları, duyu bütünleme topları, motor aktivite 
setleri, taktil /dokunsal materyaller, dil ve konuş-
ma ürünleri, dikkat geliştirme araçları vb.) özel 
eğitime uyarlanmış bir sanal gerçeklik (VR) uy-
gulaması geliştirmek, uzaktan ve yüz yüze eği-
timlerde etkili bir şekilde kullanmak ayrıca öğ-

rencilerin geçirdiği şiddetli öfke krizi durumların-
da kullanılmak üzere bir mola odasının hazırlan-
ması hedeflenmektedir.

DOKAP BÖLGESİ FINDIK ALTI YUMURTA TAVUK-
ÇULUĞU PROJESİ

Bina inşaatı (7x15 m), Folluk (12’li) 8 Adet, 
Yemlik 10 Adet, Suluk 10 Adet, Elektrik Tesisatı(as-
piratör, aydınlatma, Ozon Sistemi dahil), Tel 
Örgü (2 metre yükseklik) 200m, Beton Zemin 
20m3 (105 m2x20 cm), Yarka(16 haftalık) 500 
Adet alımı olarak planlandı.

GİRESUN YAVRU ALA BA LIK ÜRETİMİNİ 
GELİŞTİRME PROJESİ

Kurulacak 8 adet yavru alabalık işletmesiyle 
imzalanacak taahhütname ile yavru alabalık 
üretimi sağlanacak. İşletmeler, kurulacak birlik 
(Su Ürünleri Yetiştiriciliği Birliği) çatısı altında faali-
yetlerine devam edecek olup Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü tarafından eğitim, teknik destek ve 
düzenli denetim faaliyetleri gerçekleştirecek.

GİRESUN KIRSAL GELİR KAYNAKLARININ 
ÇEŞİTLENDİRİLMESİ PROJESİ

DOKAP Bölgesi İllerin ve Bölgelerin Sosyo-
Ekonomik Gelişmişlik Sıralaması Araştırmasına 
(SEGE-2017) göre gelişmişlik seviyesinde 5’inci 
kademe 53’üncü sırada yer alan Giresun ilinin, 
küçük aile işletmelerinin ürün yelpazesini geniş-
letip, geliri çeşitlendirerek artırmak ve yerelde 
ürün işleme pazarlama teknikleri kapasitesini ar-
tırarak bölgenin sosyo-ekonomik gelişmesine di-
rekt katkı sağlamak amaçlanmaktadır.

Eğitim takvimi 
belli oldu

Milli Eğitim Bakanlığınca, 2021-2022 eğitim öğretim 
yılına ait çalışma takvimi açıklandı.

Takvime göre, 2021-2022 eğitim ve öğretim yılında, 
öğretmenlerin mesleki çalışmaları 31 Ağustos 2021 Salı 
başlayacak.

Birinci dönem, 6 Eylül 2021 Pazartesi günü başlayıp 
21 Ocak 2022 Cuma günü sona erecek.

2021-2022 eğitim ve öğretim yılında okul öncesi eği-
tim ile ilkokul 1. sınıfa başlayacak öğrenciler için 31 
Ağustos-3 Eylül 2021'de uyum eğitimleri gerçekleştiri-
lecek.

Birinci dönem ara tatili, 15 Kasım 2021 Pazartesi baş-
layacak ve 19 Kasım 2021 Cuma sona erecek. Yarıyıl ta-
tili, 24 Ocak 2022 Pazartesi başlayıp 4 Şubat 2022 
Cuma tamamlanacak.

İkinci dönem, 7 Şubat 2022 Pazartesi başlayacak ve 
17 Haziran 2022 Cuma sona erecek.

Ortaokul ve imam hatip ortaokullarının 5. sınıfları, or-
taöğretim kurumlarının hazırlık ve 9. sınıfları ile pansiyon-
da kalacak öğrencilere yönelik okul hakkında bilgilendir-
me, akademik ve mesleki gelişimlerini destekleme, yeni 
girdikleri eğitim ortamına kısa sürede uyum sağlama 
amacıyla gerekli rehberlik çalışmaları yapılacak.

Kovid-19 kapsamında alınması gereken önlem ve 
tedbirler doğrultusunda öğrenci, öğretmen ve veliler bil-
gilendirilecek.

 Kamu yatırımlarına 206 milyon lira harcandı 
iresun İl Koordinasyon Kurulu 

Ggenel değerlendirme toplantısı, 
Vali Enver Ünlü başkanlığında ya-

pıldı.
Valilik Konferans Salonu’nda gerçekleştiri-

len toplantıda yatırımcı kuruluş yetkilileri tara-
fından, yatırım programındaki projelerin son 
durumu hakkında bilgi verildi.

Toplantının açılışında konuşan Vali Ünlü, 
“Giresun’da 2021 yatırım yılının üçüncü top-
lantısı itibariyle 20 yatırımcı kuruluşun progra-
mında 265 adet proje mevcuttur. Yatırımlar 
ağırlıklı olarak; tarım, enerji, ulaştırma, eğitim, 
ormancılık, sağlık, spor ve kadastro sektörle-
rinde yoğunlaşmaktadır. Bu yatırımlardan 13 
adedi bitirilmiş, 147 adedi ise devam etmek-
tedir. 40 adet proje ihale aşamasında olup, 
65 adet projeye ise çeşitli nedenlerle başla-
nılamamıştır” dedi.

Programdaki 265 projenin; 96 adedi 
tarım, 63 adedi enerji, 27 adedi ulaştırma, 18 
adedi eğitim, 11 adedi ormancılık, 10 adedi 

sağlık, 4 adedi spor, 3 adedi kadastro ve 33 
adedi de diğer kamu hizmetleri sektörlerine 
ait olduğu bilgisini veren Vali Ünlü “İlimiz ge-
nelinde 2021 yatırım yılının üçüncü toplantısı 
itibariyle, 2021 yılına ait 514 milyon 788 bin 
75 lira ödeneğin 206 milyon 178 bin 697 lirası 
harcanmıştır. 

Toplantının yatırım uygulamalarında orta-
ya çıkan sorunların çözümüne katkıda bulun-

masını temenni ediyor, değerli katılımcılara 
yatırım çalışmalarında başarılar diliyorum” di-
yerek sözü kuruluşlarının sunumlarını yapmak 
üzere yatırımcı kuruluş yetkililerine verdi.

Toplantıda; yatırımcı kuruluş yetkililerinin su-
numları eşliğinde uygulamada ortaya çıkan 
sorunlar ve bu sorunların çözümleri ile ilgili ola-
rak katılımcılar tarafından dile getirilen konu-
lar görüşüldü.

Sağlık Sen’den İl Müdürü Bulut’a ziyaret

Sağlık Sen Giresun Şubesi, İl Sağlık Müdür-
lüğüne atanan Giresun Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastalıkları Başhekimi Dr. Öğretim 
Üyesi Muhammet Bulut'u ziyaret etti.

Giresun’un sağlıkta çözülmesi beklenen 
sorunlardan bahseden sendika üyeleri, “Ye-
relde şuan en ön öncelikli konu İlhan Özde-
mir Hastanesi ile imzalanan afiliyasyonun bi-
tirilmesi ve Aksu’da yeni açılan Giresun Eği-
tim Araştırma Hastanesiyle imzalanıp şehri-
mize 2. Basamak ve 3. Basamak olarak iki 

hastane kazandırılması, hem halkımızın 
hem de çalışanlarımızın öncelikli beklentisi-
dir. Bu şekilde bir çözümün yapılması sürekli 
gündemde fakat bir türlü bu bölünme ger-
çekleştirilemedi. Giresun halkı bu konuda 
çok muzdarip hastaneden randevu için sıra 
alamıyor. Sıra alsa tek hekim poliklinikte 
onun acil bir durumu olsa randevular iptal 
ediliyor. Halk mağdur oluyor. Bu halkı perişan 
ederken bakanlığa giden şikâyetlerde de 
artma yaşanıyor. Bu gelecekte Giresun siya-

setini de etkileyecektir” dedi.
Sağlık çalışanlarının da önlerini göreme-

diklerini ve nerede çalıştıklarını bilmek istedik-
lerini aktaran sendika üyeleri şunları dile getir-
diler:

“Teyyaredüzü pandemi hastanesi olarak bı-
rakılmış fakat Covid-19 hastaları azalınca çalı-
şanlar Aksuya transfer edilmiş pandeminin en 
yoğun olduğu dönemde çalışanlar pande-
mide ödeme alamadılar. Mevcut yönetme-
likten dolayı zaten ek ödemeleri kesilmişti. Sağ-
lık çalışanları pandeminin en çok kaybedeni 
oldu. Sendikal olarak bakanlıkla sürekli görüş-
meler neticesinde de anlamlı bir adım ba-
kanlıkça atılamadı.

 Çalışanlar istiyor, halk istiyor, yönetim ka-
demesi istiyor, siyaset istiyor ve bakanlık bile 
hastanelerin bölünüp 2 ayrı hastane olarak yol-
larına devam etmelerini istediği halde bir türlü 
bölünmüyor. Bizde bu sorunu araştırıp, kayna-
ğına ulaşmaya çalışıyoruz. 

Bir işi tüm kademeler isterken neden bölün-
müyor, bu işin takipçisi olacağız. Biz o dönem 
ateşten gömlek giydik ve Giresun’da tıp fakül-
tesinin açık kalmasını sağladık. Şimdi Aksu’da 
yeni bir bina varken şehrimize 2. Basamak ve 
3. Basamak olarak 2 ayrı hastane hizmet ver-
meye başlamalıdır.”
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ERİM YAMAN

YAMAN OPTİK

Tel :0454 411 50 77 
Adres :Çarşı Mah. Selimağa Cad.No:1/A 

PTT Karşısı-TİREBOLU

SİZİN GÖZLÜKCÜNÜZ

 Mübarek Kurban Bayramı 

 Sizlere Ve Ailenize Mutluluk,

 Huzur Ve Sağlık Dolu Bir Hayat 

 Getirsin Hayırlı Bayramlar 

Güzellik, birlik, beraberlik dolu, 
her zaman bir öncekinden
 daha güzel ve mutlu bir 

Kurban bayramı diliyorum 
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Kavaklar Mahallesi Muhtarı

Hasan AKIN

Küslerin barıştığı,

 sevenlerin bir araya geldiği,

 rahmet ve şefkat dolu günlerin 

en değerlilerinden olan 

Kurban Bayramınız kutlu olsun.

 “Telafide ben de varım” etkinlikleri sürüyor 
Giresun İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, "Telafi-

de Ben de Varım'' etkinliklerini yerinde gözlemlemek üzere 
yaptığı okul ziyaretlerine devam etti.

Giresun Lisesini ziyaret eden Müdür Tosunoğlu'na, Okul 
Müdürü Ali Kemal Kılıçaslan tarafından "Telafide Ben de 
Varım" programı kapsamında yaz dönemi boyunca yapı-
lacak etkinlikler hakkında bilgi sunuldu.

Okul bahçesinde öğrencilerin spor faaliyetini izleyen To-
sunoğlu, gençlerin de heyecanına ortak oldu.

Giresun Bilim ve Sanat Merkezine geçen Tosunoğlu'na, 
Müdür Baysan Banu Uzun tarafından "Telafide Ben de 
Varım" programı kapsamında yapılan etkinlikler hakkında 
bilgi verildi.

Müdür Tosunoğlu öğrenciler tarafından icra edilen pan-
domim gösterisini izlerken, öğrenciler de, bir gün içerisinde 
yapılması gereken öz bakım becerileri, sağlıklı beslenme 
ve temizlik alışkanlıkları gibi konuları pandomim ile ifade et-
tiler.

Giresun BİLSEM bünyesinde kurulan ''Dijital Tasarım Atöl-
yesi'' ve ''Turkcell Zeka Gücü Atölyesi''ni gezen Tosunoğ-
lu’na, Müdür Uzun tarafından, atölyeler konusunda; Dijital 
Tasarım Atölyesi ile eğitimde dijitalleşmenin öne çıktığı bu 
dönemde, animasyon, çizgi film, sanal gerçeklik, artırılmış 
sanal gerçeklik gibi dijital görsel içerik hazırlama konuların-
da projeler geliştirilmesinin amaçlandığı aktarıldı. Turkcell 
Zeka Gücü Atölyesi ile de MEB ve Turkcell işbirliğinde yürü-
tülen Zeka Gücü Projesi kapsamında Türkiye'nin dört bir ya-
nındaki öğrencilerin Zeka Gücü isimli uzaktan eğitim porta-
lına erişiminin sağlanarak, Arduino, Mbot, Robotik, Uzay Bi-
limleri, Yapay Zeka, Akıllı Tarım, Akıllı Ev, Derin Öğrenme gibi 
çeşitli teknoloji alanlarında ücretsiz eğitimler sunulduğu bil-
gisi verildi.

Okul ziyaretlerine Mehmet Akif Ersoy Ortaokulu ile 
devam eden Tosunoğlu, okuldaki yaz dönemi destek-
leme ve yetiştirme kurslarına devam eden öğrenci ve 
öğretmenlerle de sohbet ederek, tatil döneminde ol-
malarına rağmen kurslara devam ettikleri için tebrik etti 
ve gayretlerinin karşılığını en iyi şekilde görmeleri te-
mennisiyle çalışmalarında başarılar diledi.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu, okul ziyaret-
leri sonrası yaptığı değerlendirmede; ''Telafide Ben de 
Varım'' programı etkinliklerine katılım ve ilginin yoğun ol-
duğunu vurgulayarak duyduğu memnuniyetini dile ge-
tirdi. Düzenlenen etkinliklerin, kısıtlamalar nedeniyle 
uzun süredir evlerinde kalan çocuk ve gençlerin, üzer-
lerindeki olumsuz etkileri atmaları ve fiziksel, kültürel ve 
sosyal yönden gelişmeleri için önemini vurgulayan To-
sunoğlu, etkinliklerin gerçekleşmesinde emek ve katkısı 
bulunan tüm yönetici, öğretmen, öğrenci ve velilere 
teşekkür etti.

5 Temmuz 2021 itibariyle başlayan ''Telafide Ben de 
Varım'' programı; il merkezi ve ilçelerdeki okullarda, öğ-
rencilerin ihtiyaçlarına göre akademik, fiziksel, sosyal 
duygusal, kültürel ve sportif alanlarda düzenlenen et-
kinliklerle 31 Ağustos 2021 tarihine kadar devam 
edecek.

 Sanayi sektöründe ara eleman ihtiyacı sıkıntısı 
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yöne-

tim Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu, 
“Bugün birçok işletmemiz ara elaman so-
runu nedeniyle kapasite düşüklüğü yaşa-
makta ve gelecek sürecin umut verici ol-
madığını ifade etmektedir. Gençlerimiz iş, 
sanayimiz ara eleman aradığı bugünler-
de çözüm stratejik istihdam ve meslek lise-
si programları ile mümkündür” dedi.

Çakırmelikoğlu, yeni neslin sanayide 
çalışmaya sıcak bakmadığını ifade ede-
rek, meslek liselerine dikkat çekti.

Pandemi döneminde sanayi istihda-
mının önemine vurgu yapan Başkan Ça-
kırmelikoğlu, şu önerilerde bulundu:

“İşsizlik verilerinin tavan yaptığı 2020 yı-
lında istihdama, yüzde 56,2 ile hizmet sek-
törünün ardından yüzde 20,5 ile imalat 
sektörünün katkı sağladığını görmekteyiz. 
Bir önceki yıl ile kıyaslandığında sanayi sek-
törünün istihdam edilenler içindeki payı 
0,7 ile en yüksek oranı vermektedir. Kriz dö-
nemlerinde istihdamın güvenilir limanı 
olan sanayinin talepleri iyi okunmalıdır. 
Fakat buna rağmen yeni nesil sanayi kesi-
minde çalışmak istemiyor. Gençlerimiz ne 
yazık ki imalat sektöründe çalışmayı en 
son olasılık olarak değerlendiriyor. Ülke ve 
bölge olarak bu ön yargıyı kırmamız yeni 
bir istihdam ve meslek odaklı bir yapı kur-
mamız şart. Aksi takdirde önümüzdeki yıl-

ların ara eleman arayışında sanayimizin sıkıntı ya-
şayacağı bir gerçektir. Bu bakımdan önceliğimi-
zin meslek liseleri olması ve sanayide kariyer 
odaklı bir eğitim ve istihdam politikasının benim-
senmesi artık kaçınılmazdır. Bugün birçok işletme-
miz ara elaman sorunu nedeniyle kapasite dü-
şüklüğü yaşamakta ve gelecek sürecin umut ve-
rici olmadığını ifade etmektedir. Gençlerimiz iş, 
sanayimiz ara eleman aradığı bugünlerde 
çözüm stratejik istihdam ve meslek lisesi prog-
ramları ile mümkündür.”

Millet bahçesinin ihalesi yapıldı
dalet ve Kalkınma Partisi Giresun İl Baş-

Akanı Kenan Tatlı, “Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın talimatlarıyla 

yapılmasına karar verilen ‘Giresun Millet Bahçesi 
Projesi’nin Giresun’a kazandırılması süreci, Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı Toplu Konut İdaresi Başkanlı-
ğınca yapılan ihaleyle hızlandırılmış oldu” dedi. 

Tatlı, yaptığı açıklamada, Giresun’a artı bir 
değer kazandıracak olan ve içerisinde bilim, 
sanat, spor merkezleri ve eğitim kompleksinin yer 
alacağı ‘Giresun Millet Bahçesi Projesi’nin yapımı-
na desteklerini esirgemeyen Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere, Çevre 
ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum’a, milletvekilleri-
ne, Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’na teşekkür 
etti.

Millet bahçesinin Giresun’un en büyük yeşil 
alanı olacağını aktaran Tatlı, bahçeyle ilgili şu bil-
gileri verdi:

“Yüzlerce ağaç ve binlerce çiçek, dinlenme 

ve etkinlik alanları, bölgenin en büyük yeşil alanı 
olacak tarihe geçecek.Millet Bahçesi içerisine ya-
pılacak olan bilim ve teknoloji merkezi ile girişimci 
merkezi, fikri olan girişimciler için kuluçka merkezi 
ve deneyim merkeziyle, Giresun Belediyesi tara-
fından girişimler doğrudan deneyimlenerek fikirle-
rin olgunlaşması deneyimlenecek.

Millet bahçesinden yapılacak olan etkinlik gün-
leri ile hackathon, tasarım, robotik, kodlama ve 
mekatronik günleri gibi birçok özel etkinlik günleri 
düzenlenecektir.

Görsel sanatlar merkezi içerisine, millet kütüp-
hanesi, el sanatları merkezi, güzel sanatlar merke-
zi, tiyatro sahnesi, fotoğraf sanatı eğitim merkezi, 
kısa film atölyeleri, sergi salonu, konservatuar gün-
leri, sporcu yetiştirme merkezi, sporcu başarıları-
mızı artıracak, sporcu istihdamını büyütecek, 
sporu ihraç edecek alanlar, tüm branşları kapsa-
yan, bilimsel yöntemlerle sporcu yetiştiren bir mer-
kez olacak.”



Giresunspor tempo artırdı
Yeni sezon hazırlıklarına 1 Temmuz’da Erzurum’da başlayan Giresunspor, hazırlıklarını aralıksız sürdürüyor.
23 Temmuz’a kadar Erzurum Yüksek İrtifa Kamp Eğitim Merkezinde yeni sezona hazırlanacak olan yeşil beyazlılar, 

çalışmaların dozunu artırdı. Çoğu günü çift idmanla tamamlayan yeşil beyazlılarda teknik direktör Hakan Keleş de 
oyuncularına adeta nefes aldırmıyor.

15 Ağustos’ta başlayacak olan lige hazır halde girmek isteyen Keleş, takıma yeni katılan oyuncularla da yakında il-
gilenip uyum sorunlarını çözmelerinde yardımcı oluyor.

Ligdeki hedeflerinin orta sıralar olduğunu aktaran teknik direktör Hakan Keleş, “Kimse Giresunspor’a hafife alma-
sın. Bu sezon dört takım küme düşecek ancak o takımların arasında biz olmayacağız. Geçen sene de bize şampi-
yonluk yolunda kimse şans tanımıyordu. Biz o dönem işimize bakıp, sahada konuşmuştuk. Yeni dönemde hedefimiz 
orta sırlarda kendimize yer bulmak olacak. Yüzde 50 de olsa yeni sezonda taraftarımızın desteğini arkamıza alarak 
oynayacak olmamız da çok güzel bir gelişme. Umarım pandemi tamamen biter ve statlar eski günlerdeki gibi tam 
kapasite ile taraftara açılır. Onların desteğiyle güzel işler yapacağız” dedi.

 Kulüpler Birliği Vakfında yeni başkan Ağaoğlu 
Süper Lig Kulüpler Birliği Vakfı Başkanlı-

ğı'na Trabzonspor Kulübü Başkanı Ahmet 
Ağaoğlu seçildi.

Vakfın olağan genel kurulunda yapılan 
oylama neticesinde başkan seçilen Ağa-
oğlu, toplantının tamamlanmasının ardın-
dan açıklamalarda bulundu.

Kulüplerin yaşadığı mali sıkıntıların top-
lamda Türk futbolunun sorunu olduğunu 
söyleyen Ağaoğlu, "Mali sorunlar öncelikle 
kulüplerin kendi özel sorunları ama bunların 
hepsi birleşince Türk futbolunun sorunu hali-
ne geliyor. Bugün federasyonun aldığı bir 
kararın altında Kulüpler Birliğinin de fikir birli-
ğinin temel teşkil etmiş olması lazım. Bu 
sportif, idari ve finansal olarak böyle olmalı. 
Yaşamış olduğumuz süreçte ortalama aldı-
ğımızda 2 sene öncesine bakarsak kulüple-
rin gelirlerinde yüzde 60-70 oranında gerile-
me var. Bu süreçten başarılı bir şekilde çık-
mazsak Türk futbolunun geleceği adına 
iyimser olmamız ortadan kalkıyor. Finansal 

yapılanma ve reformların ivedilik-
le hayata geçirilmesi kaçınılmaz." 
değerlendirmesinde bulundu.

BAKAN KASAPOĞLU'NDAN 
AHMET AĞAOĞLU'NA TEBRİK

Gençlik ve Spor Bakanı Meh-
met Muharrem Kasapoğlu, Süper 
Lig Kulüpler Birliği Vakfı Başkanlı-
ğı'na seçilen Trabzonspor Kulübü 
Başkanı Ahmet Ağaoğlu için teb-
rik mesajı yayımladı.

Bakan Kasapoğlu, tebrik me-
sajında, "Süper Lig Kulüpler Birliği 
Vakfı Başkanlığı'na seçilen Trab-
zonspor Kulübü Başkanı Ahmet 
Ağaoğlu'nu tebrik ediyor, görevin-
de başarılar diliyorum. Kulüpler Bir-
liği Başkanı olarak Türk futboluna 
yapmış olduğu hizmetlerden do-
layı Sayın Ahmet Nur Çebi'ye te-
şekkür ediyorum." ifadelerini kul-
landı.

Biri atacak biri tutacak
Gi resunspor ’un Er zu rum’daki 

kampı devam ederken futbolcular 
da form tutmaya çalışıyor.

Teknik direktör Hakan Keleş neza-
retinde çalışmalarını sürdüren yeşil 
beyazlı ekibe yeni transferler de katıl-
dı. Yeşil beyazlı ekipte son olarak an-
laşma sağlanan kaleci Okan Kocuk 
da takıma katılarak çalışmalarına 
başladı.

Antrenmanlarda oyuncuların hırsı 
dikkat ederken oyuncuların arkadaşlı-
ğı da üst seviyelere çıktı.

Geçtiğimiz yıl Giresunspor forma-
sıyla 17 gol atarak gol krallığı yarışın-
da ikinci olan Ibrahima Balde de ant-
renmanlardaki neşesiyle dikkat çe-
kerken çift kale maçlarında da sık sık 
kaleci Okan ile karşı karşıya geliyor.

Yeni sezonda da Balde takımı 
adına gol atmak için Okan ise gol ye-
memek için mücadele edecekler.

Hem oynadı hem taktik verdi
Giresunspor teknik direktörü Hakan Keleş’in çift kale maçlarında yer alması dikkat 

çekti.
Erzurum Yüksek İrtifa Kamp Eğitim Merkezinde yeni sezona hazırlanan Giresuns-

por’da oyuncuların hırsı kadar teknik direktör Hakan Keleş’in hırsı da dikkat çekiyor. 
Antrenman boyunca oyuncularına taktik veren ve yapmaları gerekenler konusun-
da sık sık uyarılarda bulunan Keleş, çift kale maçlarında da formasını giyerek müca-
dele ediyor.

Keleş’in oyuncularla birlikte hazırlık maçlarında yer alması hem oyuncuların mo-
ralini yüksek tutarken hem de rakibi durumundaki ekibin daha fazla mücadele gös-
termesine neden oluyor.

 Halil Toprak Şensoy’dan üç madalya 
Gaziantep’te düzenlenen 

Turkcell Uzun Kulvar Türkiye 
Yüzme Şampiyonasında Giresun 
Şahinspor kulübünün sporcusu 
Halil Toprak Şensoy 3 madalya 
kazandı.

9-11 Temmuz tarihleri arasın-
dan Gaziantep’te düzenlenen 
13-14 yaş Turkcell Uzun Kulvar Tür-
kiye Yüzme Şampiyonasına Gire-
sun’dan iki takım katılarak müca-
dele etti. Giresunspor yüzme ta-
kımından Tuana Seyhan müca-
dele ederken Giresun Şahinspor 
yüzme takımında Halil Toprak 
Şensoy, Armağan Kıvrak ve İrem 
Elvin Aydın mücadele etti.

Şampiyonada Giresun’u tem-
sil eden Giresun Şahinspor kulü-
bünün sporcusu Halil Toprak Şen-
soy, 100 metre serbestte ikinci, 
200 metre karışık ve 200 metre 
serbestte ise beşinci olarak 3 ma-
dalya kazandı.

Giresunspor Kulübünün, cumartesi günü ya-

pılması planlanan olağanüstü genel kurul top-

lantısı yeterli çoğunluk sağlanamadığı için er-

telendi.

Kulüp binasında gerçekleştirilen genel ku-

rula, 268 üyenin 10'u katıldı. Yeterli çoğunluk 

sağlanamadığı için genel kurulun 17 Temmuz 

Cumartesi gününe alınması kararlaştırıldı.

Genel kurul ikinci toplantıda çoğunluğa ba-

kılmaksızın gerçekleştirilecek.

İkinci oturum 
cumartesi günü


